
Grundejerforeningen Venø Bugt. 

 

Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling til afholdelse lørdag den 27. juni 2020 kl. 10:30 på 

 

Pavillonen Handbjerg Marina i Handbjerg. 

 

Den verserende Corona situation kan bevirke at vi ændrer tidspunkt, har restriktioner, med hensyn 

til deltagerantal eller lignende, hold jer opdateret på  http://www.venoebugt.dk/ 
 

Efter generalforsamlingen er foreningen vært ved en let frokost med én øl/vand, herud over er evt. 

drikkevarer for egen regning. 
 

Dagsorden. 
1. Valg af dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning. 

3. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingentet. 

5. Forslag fra medlemmerne. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. 

8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant. 

9. Eventuelt. 
 

 Ad pkt. 6: På valg er Britta og Kurt, de modtager begge genvalg. 
 

 

Budget 2020. 
 

Budget for 2020 GF Venø Bugt 
      

Indtægter:     

Kontingent 127 x 1.000,00 127.000,00 

i alt   127.000,00 

      

Udgifter:     

Forsikring   1.500,00 

Grønne områder   50.000,00 

Veje   45.000,00 

Opkrævnings honorar   3.000,00 

Generalforsamling m.v.   10.000,00 

Diverse uspecificeret   5.000,00 

i alt   114.500,00 

      

Budgetteret overskud   12.500,00 
 

Vi håber at se mange til generalforsamlingen, så vi kan få en god debat om vores fælles interesse. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen. 

 

HUSK: hvis vi endnu ikke har modtaget din E-mail adresse, så kan det ske via vores 

hjemmeside http://www.venoebugt.dk/, eller ved henvendelse til ét af bestyrelsesmedlemmerne. 
 

PS: Arbejdsdagen er fastsat til den 13. juni kl. 09:00, yderligere info på 

hjemmesiden http://www.venoebugt.dk/.  
 

Regnskab for 2019 se bagsiden af denne indkaldelse. 
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Grundejerforeningen Venø Bugt`s regnskab for år 2019 

    2018 2019 

Indtægter       

Kontingent   127.000,00 127.000,00 

Indtægter i alt   127.000,00 127.000,00 

        

Udgifter       

Generalforsamling gaver m.v.   10.663,00 12.403,48 

Grønne områder m.v.   48.550,75 47.562,50 

Veje    59.461,44 8.265,63 

Opkrævnings honorar   2.921,00 2.921,00 

Forsikring   1.422,20 1.450,51 

Gebyr bank, homebanking     25,00 

Hjemmeside udgift   100,00 100,00 

Udgifter i alt   123.118,39 72.728,12 

        

Årets resultat       

Overskud   3.881,61 54.271,88 

Kassedifference   01,00 00,00 

Årets resultat netto   3.882,61 54.271,88 

        

Balance pr. 31/12   2018 2019 

        

Aktiver       

Salling Bank, konto nr. 1042034   178.827,50 233.099,38 

Salling Bank, konto nr. 3502654   18.814,15 18.814,15 

Aktiver i alt   197.641,65 251.913,53 

        

Passiver       

Egenkapital primo   193.759,04 197.641,65 

Årets resultat   3.882,61 54.271,88 

Passiver i alt   197.641,65 251.913,53 

    

Salling Bank, konto nr. 3502654 tilhører Havnefesten af 2014 og er derfor kun i 

depot i Grundejerforeningens navn i Salling Bank.   

 



Generalforsamling lørdag d. 27 juni 2020. 

Formandens beretning. 

Uge 29 – 2019 blev stamvejene sprøjtet , for at dæmpe støvet, 

På grund af det tørre vejr. 

September 2019, blev der sat nye skilte op, med tekster  

( gangsti og sti til stranden ). 

Oktober blev der bestilt stabilgrus til levering på grenpladsen. 

Kaj Bæk retter vores stamveje af, 2 gange om året, men nåede 

 

Ingen afretning i efteråret 2019. 

Alt det regn vi fik hen over efteråret, og foråret 2020 udfordrede 

Vores veje, stisystem, og sommerhus grunde, mere end normal. 

Carsten Tanderup står for udbedring af vejene og det bliver 

Gjort løbende, som nu vejret er til det. 

På grund af hvidvaskningsloven forlangte Salling bank, at vi alle 

I bestyrelsen sendte dokumentation ind til banken her i februar 

2020, over hvem der er tegningsberettet i grundejerforeningen 

Venø bugt. Det fik vi hermed gjort. 

Vi har bestilt og fået leveret kuglepenne, med grundejerforening 

Venø bugt navn og mail adresse på, som reklame og vi håber i alle  

Vil tage en med hjem, og vi har også ekstra, i kan få udleveret. 

Vi arbejder stadig, på lige at få de sidste, til at holde deres 

Hække og grunde i orden. 

 D. 8 februar 2020, holdt vi et bestyrelsesmøde hos mig. 

Marts 2020 blev der sat nye hunde skilte op i vores område, 

Plus der ved Strandvejen er sat et nyt skilt op, med Vigen og 

Fjordboen, så nu er alle skilte i vores område nye. 

Vores planlagte arbejdslørdag d. 21 marts, måtte vi desværre 

Aflyse på grund af corona virusen. 

Andreas har genforhandlet, med Ole Vestergård, omkring  



Græsslåning, af vores grønne områder, og det er for en 3 årig 

Periode. 

Uge 13 var Carsten Tanderup, forbi og ordne stamvejene, plus 

Stikvejene i år da de trængte til det. 

For eftertiden, vil det igen kun være stamvejene, der bliver 

Prioriteret, og vi skal så selv stå for vedligehold, af stikvejene 

Som vi har gjort tidligere. I år gjorde vi en undtagelse fordi de 

Trængte gevaldigt. 

Uge 18 2020 blev stamvejene rettet af, men det var ikke gjort 

Tilfredsstillende, så derfor blev det rettet om i uge 19. 

Bækken nede langs søen er blevet renset op af Carsten Tanderup 

Og træerne på vest siden er blevet beskåret af ejeren af matriklen på denne side, over mod åvej. Det har 

givet luft, 

Og ser rigtig godt ud. 

Vi har en aftale med Carsten Tanderup, at søen også skal  

Kigges på, hvad der evt. kan gøres, for at det kan se pænere 

Ud. Samtidig vil han efterse vores dræn, spule dem igennem, 

Så de fungerer som de skal og er klar til de udfordringer der 

Evt. vil komme. 

Og det er hoved drænene der er tale om. 

Sidst i maj måned, blev der fyldt op, med stabilgrus på gren- 

Pladsen , så der er noget at reparere vejene her hen over 

Sommeren. 

Lørdag d. 13 juni blev den årlige arbejdslørdag i år. 

24 friske beboere, mødte op og tog fat i opgaverne. 

Der var lejet, en flis maskine til dagen, og der blev fliset rigtig 

Meget træ. 

Fjernet ukrudt, klippet ned, vasket skilte af, ryddet op i opslags- 

Tavlen, plantet en ny blomst, ja der var aktiviteter alle vegne. 



Der blev virkelig, arbejdet igennem. Det blev også en længere arbejdsdag end normal, men trods det , var 

Ole og Andreas ikke kørt helt trætte, så søndag gik de to i gang omme på vigen med klipning og flisning . I er 

bare nogle seje gutter. 

En stor tak til jer , der mødte op, og gjorde en stor indsats. 

De bunker af flis der ligger ved søen, på legepladsen og på vigen, 

Må i gerne tage til jeres haver, det er til fri afhentning for jer beboere. 

Vi har et flot område, og det får vi tit at vide, folk bemærker det. 

Der er stadigvæk godt gang i salg af sommerhuse og grunde i  

Vores område, det er dejligt at se. 

Til slut, vil jeg gerne, takke jer , jeg har siddet i bestyrelse, sammen med i dette år, for jeres gode indsats, og 

jeres positive 

Tilgang til opgaverne, samt hyggelige møder og samtaler, og mail korrespondancer, hen over året. 

Det har været en fornøjelse at arbejde sammen med jer. 

 

Formand: Britta Møller Jensen. 

                   Strandlyst 78. 

 

 

 


